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کازرون
ساختمان جدید کمیته امداد بخش جره 

و بالاده، افتتاح شد
سرویس شهرستان/ داود کشاورزی: با حضور دکتر بذرافشان مدیرکل 
کمیته امداد استان فارس، گرامی فرماندار، علوی بخشدار جره و بالاده، 
امداد کازرون  امام جمعه، شفیعی مدیرکمیته  ابونصری  حجت الاسلام 
و اعضای شورای شهر بالاده ساختمان جدید کمیته امداد بخش جره و 

بالاده افتتاح شد.
ابتدا، علوی بخشدار جره و بالاده گفت: امروز با راه اندازی این اداره 
در  کرد.  حل  را  محرومین  مشکلات  از  بسیاری  توان  می  بخش  در 
ابونصری اظهار کرد: بخش جره و بالاده دارای  ادامه، حجت الاسلام 
250 یتیم می باشد که این خود نشان دهنده محرومیت این قسمت از 
شهرستان کازرون است که با حمایت مسئولین می توان اندکی از این 

محرومیت ها را کاهش داد.

بذرافشان  دکتر  گفت:  کازرون،  شهرستان  فرماندار  گرامی  ادامه،  در 
جهت بررسی مشکلات شهرستان به اینجا آمده است تا با توجه به نیاز 
بخش جره و بالاده نسبت به افتتاح ساختمان جدید اداره کمیته امداد 
اقدام شود. همانطور که کمیته امداد پس از پیروزی انقلاب اسلامی با 
رهبری امام خمینی)ره( جهت کمک به محرومین تأسیس شده، امروز 
نیز شاهد خدمات رسانی مطلوب این کمیته به محرومین داخل و خارج 
از کشور هستیم و می توان گفت کمیته امداد در بحث اشتغالزایی نیز 

موفق بوده است.
وی گفت: با و جود محرومیت در بخش جره و بالاده طرح های مهمی 
در دست اجراست که با اتمام آنها شاهد رونق اقتصادی در این بخش 

خواهیم بود.
به گفته او، شهرستان کازرون به عنوان پایلوت گیاهان دارویی تعیین 

شده و مرکز تحقیقاتی آن هم در بخش جره و بالاده قرار دارد.
توانستیم  جهادی  نگاه  یک  با  امروز  گفت:  بذرافشان  دکتر  ادامه  در 
در  کنیم. وی گفت:  را حل  بالاده  و  بخش جره  مشکلات  از  بخشی 
راستای خدمات رسانی، در حوزه های فرهنگی مالی اقدامات مطلوبی 
صورت گرفته است، نگاه کمیته امداد، نخست نگاه به کرامت انسانی 
است و سپس تلاش برای کوتاه کردن فاصله خدمت که با راه اندازی 

این واحد در بخش جره و بالاده در این زمینه تلاش شده است.
درمانی،  های  حوزه  در  خدمات  افزایش  راستا  این  در  او  گفته  به 
سال  پنجاه  زیر  زنان  اجتماعی  تامین  های  بیمه  و  فرهنگی  تحصیلی، 
انجام می گیرد؛ در بحث اشتغالزایی نیز اقدامات مناسبی صورت گرفته 
است که از آن جمله می توان به ایجاد شش هزار طرح توسط کمیته 
امداد با حمایت مالی هشتاد میلیون تومانی اشاره کرد که تاکنون 90 
طرح از آن انجام شده است؛ همچنین کارگروه اشتغال در استان تشکیل 
شده است و هیچ محدودیتی برای متقاضیان وام تسهیلات در شهرستان 

وجود ندارد.
زنان  برای  مسکن  نهضت  و  زدایی  محرومیت  جهت  افزود:  وی 
بی سرپرست نیز امسال برای اولین بار در ماه مبارک رمضان اقدامات 
خوبی صورت گرفته است؛ همچنین در سال 94، 9 میلیارد تومان جهت 

جهیزیه پرداخت شده است. 
همچنین جهت کمک رسانی به کودکان بی سرپرست، 15 هزار حامی 
نتیجه رمضان امسال شهرستان کازرون بعد از  جذب شده است و در 

شیراز قرار گرفت.
تومان  میلیارد   15 تخصیص  راستا  این  در  دیگر  مهم  کار  افزود:  وی 
زنان  به  کمک  جهت  اجتماعی  تأمین  اداره  در  گذاری  سرمایه 
ای  امید و پشتوانه  مایه  تواند  این خود می  باشد که  بی سرپرست می 

برای تأمین نیازهای آنان باشد.
در پایان، مسعود قاسمی به عنوان سرپرست کمیته امداد امام خمینی)ره( 

بالاده معرفی شد.

پروژه مهر 95 در آموزش و پرورش 
کازرون کلید خورد

با موضوع بازگشایی مدارس در مهر 95، جلسه هماهنگی ستاد پروژه 
مهر با حضور کلیه اعضا در آموزش وپرورش کازرون تشکیل شد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومي مدیریت آموزش 
پرورش  و  آموزش  متوسطهِ  آموزش  معاون  کازرون،  وپرورش 
کازرون، اظهار داشت: ستاد پروژه مهر همه ساله با تعطیلی مدارس و 
آغاز فصل تابستان در سطح ادارات آموزش و پرورش شهرستان ها و 

مناطق شکل می گیرد.
مدارس  جانبه  همه  سازی  آماده  ستاد  این  در  گفت:  جاویدی  رضا 
تجهیزات،  و  امکانات  تأمین  نظر  از  جدید  تحصیلی  سال  آغاز  برای 
شاداب سازی و تعمیر مدارس و به روز رسانی دانش معلمان و مربیان 

اجرایی می شود.
با تشکیل کمیته های شش گانه سازماندهی  این ستاد  افزود: در  وی 
نیروی انسانی، تعمیر و تجهیز، تایید صلاحیت مدیران، انتصابات، توجیه 
و تبلیغ و نظارت و ارزیابی عملکرد، به انجام امور پرداخته می شود که 

در ذیل هر کمیته جلسات کارشناسی متعدد برگزار می شود.

جاویدی خاطرنشان کرد: به منظور هماهنگی و اطلاع رسانی دقیق از 
شیوه نامه، جلسه ای هم با مدیران مدارس نیز برگزار می گردد.

از  تقدیر  ضمن  کازرون  پرورش  و  آموزش  مهرِ  پروژه  ستاد  دبیر 
اظهارداشت:  مهر  پروژه  گانه  های شش  کمیته  گذشته  سال  زحمات 
این کمیته ها در حوزه ستادی باید طوری عمل نمایند تا با بهره گیری 
از توان و تخصص کلیه همکاران زمینه ی تحقق اهداف مورد نظر و 

بازگشایی هرچه بهتر مدارس را فراهم آورند.

ادامه جلسه ضمن تاکید بر تشکیل جلسات متعدد در سطح   وی، در 
ستادی برای هماهنگی بیشتر بر تنظیم مرتب صورتجلسات کمیته ها، 
 ، کل  اداره  از  ارسالی  لیست  در خصوص چک  لازم  مستندات  تهیه 
تعیین شده، تشکیل جلسات  پیگیری مصوبات جلسات توسط اعضای 
برای مدیران و ارائه گزارش هفتگی کمیته ها به دبیرخانه ستاد تاکید 

نمود.
بیان  کازرون  پرورش  و  آموزش  متوسطه  آموزش  معاون  پایان،  در 
اندرکاران  دست  جانبه  همه  تلاش  و  همدلی  با  گذشته  سال  داشت: 
پروژه مهر توانستیم رتبه برتر استانی را در این طرح مهم کسب کنیم 
و امسال نیز می توان با دقت، تعهد، همدلی و وحدت در کنار ابتکار 
به  آموزان  دانش  ورود  مناسب  شرایط  نمودن  مهیا  خلاقیت ضمن  و 

مدرسه، به رتبه برتر نیز دست یافت. 

لارستان
برگزاری ویژه برنامه شهادت امامزاده 

میرعلی ابن الحسین)ع( لارستان
 همزمان با پنجم شوال مصادف با سالروز شهادت امامزاده میرعلی ابن 
الحسین)ع( لارستان، مراسم سوگواری و عزاداری در جوار حرم منور 

آن بزرگوار برگزار شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، پنجم ماه شوال المکرم مصادف با 
سالروز شهادت امامزاده میرعلی ابن الحسین)ع( لارستان، ویژه برنامه 
این  بارگاه نورانی  سوگواری، سخنرانی و سینه زنی در جوار گنبد و 
امامزاده واجب التعظیم با حضور روحانیون و اقشار مختلف مردم متدین 

و ولایتمدار لارستان برگزار شد.
در این مراسم، حجت الاسلام محمود علی نیا از اساتید حوزه و دانشگاه 
ابن  با برشمردن ویژگی های شخصیتی حضرت میرعلی  طی سخنانی 
از  کشور  جنوب  خطه  مردم  بودن  شیعه  داشت:  اظهار  الحسین)ع(، 
بندرعباس تا اصفهان مرهون تلاشهای تبلیغی و مبارزاتی این امامزاده 

جلیل القدر است.
وی با بیان اینکه عمر 10۳ ساله امامزاده میرعلی)ع( همزمان با امامت 
امام صادق)ع( تا امام حسن عسکری)ع( بوده است، افزود: ایشان طبق 
اسناد باقیمانده با گذشتن از مال، آبرو و جان خود منشا برکات دنیوی 

و اخروی شده اند.
در ادامه مراسم، اشکان عسکری و سیدمحمد واعظ با مرثیه خوانی و 
سینه زنی در وصف حضرت میرعلی ابن الحسین)ع(، فضای معنوی را 

در جمع حاضران و در حرم مطهر ایجاد کردند.
در پایان، زائرین سینه زنان به جوار مرقد مطهر رفته و این شب غمناک 

را به محضر حضرت ولی عصر)عج( تسلیت گفتند.

ارسنجان 
مدیر بنیاد مسکن ارسنجان : 

صدور اسناد مالکیت، نقطه عطف 
همکاری های مشترک بین سازمانی است 

نشست  مشترک بین ادارات ثبت اسناد و املاک و بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی ارسنجان با حضور حشمت الله مردانه مدیر اداره ثبت ارسنجان  
حضور   با  و  شهرستان  این  مسکن  بنیاد  مدیر  محمودی  الله  عزت  و 

کارشناسان دو  اداره  برگزار شد.
بنیاد  مدیر  محمودی  ارسنجان،  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
مالکیت   اسناد  :  صدور  داشت  بیان  نشست  این  در  ارسنجان  مسکن 
روستایی نقطه عطف همکاری های مشترک بین سازمانی است که در 

این شهرستان بین دو دستگاه ثبت و بنیاد مسکن متبلور شده است .
و  روستایی  مالکیت  اسناد  صدور  ویژگیهای  برشمردن  با  محمودی 
همکاری بین ثبت و بنیاد مسکن اظهار داشت : صدور اسناد مالکیت 
برای  بیشتر  انگیزه  ایجاد  و  معاملات  یافتن  رسمیت  موجب  روستایی 

رونق و انجام معاملات قانونی می شود .
بنیاد  با  ارسنجان همکاری خوبی  اداره ثبت   اینکه   بیان  با  محمودی 
مسکن در صدور اسناد مالکیت داشته است، گفت : ماندن روستاییان 
در روستا، پرداختن به کار و تلاش و تولید، ایجاد معیشت و اشتغال و 
پرهیز از حاشیه نشینی در شهرهای بزرگ از جمله دستاوردهای توسعه 

روستایی است و صدور اسناد  مالکیت  نیز در همین راستاست .
حشمت اله مردانه مدیر ثبت ارسنجان نیز دراین نشست با ارائه گزارشی 
از اسناد صادر شده بیان داشت :  عملکرد  خرداد ماه ما در این حوزه 
بسیار درخشان است و کسب رتبه اول بین ۳0 واحد ثبتی استان نشانگر 

این موضوع است .
وی ضمن تشکر از تلاش های دو مجموعه خواستار مداومت و استمرار 

این امر در ماههای آتی شد .

خرامه
بازدید نماینده مردم خرامه در 

مجلس شورای اسلامی و فرماندار 
این شهرستان از پروژه 64 تختخوابی 

بیمارستان جوادالائمه)ع(
نماینده مردم خرامه در مجلس شورای اسلامی و فرماندار این شهرستان 

از پروژه 64 تختخوابی بیمارستان جوادالائمه)ع(، دیدن کردند.
مجلس  در  خرامه  مردم  نماینده  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
شورای اسلامی، گفت: یکی از دغدغه های اصلی مسئولان شهرستان، 
های  اقدام  تاکنون،  سلامت  حوزه  در  که  است  جامعه  مردم  سلامت 

خوبی انجام شده است.
های  پروژه  از  برداری  بهره  با  افزود:  اسماعیلی«  »داریوش  دکتر 
بهداشتی و درمانی، نیازهای مردم این شهرستان تا حد زیادی در حوزه 

سلامت، مرتفع می شود.
شورای  مجلس  در  خرامه  مردم  نماینده  اسماعیلی«  »داریوش  دکتر 
اسلامی و »نوراله اسپرجانی« فرماندار خرامه، از پروژه های در حال 
این شهرستان،  و کلینیک تخصصی  بیمارستان جوادالائمه)ع(  احداث 

بازدید کردند.
پیشرفت  درصد   20 و  ریال  میلیارد   75 بر  بالغ  اعتبار  با  پروژه  این 

فیزیکی در حال ساخت است.

بهبهان
اعزام تیم آتش نشانان شرکت پالایش 

گاز بیدبلند به مجتمع پتروشیمی 
بوعلی سینای بندرماهشهر جهت 

اطفای حریق  
از  سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی:  مهندس پوررضا مدیر عامل،  
اعزام تیم 14 نفره از آتش نشانان شرکت پالایش گاز بیدبلند جهت 

مهار آتش در مجتمع پتروشیمی بوعلی سینای ماهشهر خبر داد.
 به گزارش روابط عمومی،  مهندس  پوررضا مدیرعامل شرکت پالایش 
پتروشیمی  مجتمع  در  سوزی  آتش  درپی  داشت:  اظهار  بیدبلند  گاز 
بوعلی سینای بندر ماهشهر با توجه به دستور وزیر محترم نفت و ستاد 
مهار  در  استان  دستگاههای  همه  مشارکت  بر  مبنی  بحران  مدیریت 
پتروشیمی  مجتمع  به  بیدبلند  گاز  پالایشگاه  نزدیکی  دلیل  به  آتش، 
مدیریت  رئیس  از  متشکل  نفره   14 تیمی  ماهشهر،  بوعلی سینای 
نشانان  از آتش  نفر  نشانی و ده  نشانی،افسرآتش  بحران،مسئول آتش 
زبده با مدیریت مهندس شهروئی رئیس hse با تجهیزات کامل ایمنی 
و آتش نشانی و خودروهای امدادی جهت همکاری در مهار آتش و 
جلوگیری از شعله ور شدن آن  و همچنین امدادرسانی به مصدومان به 

محل حادثه اعزام شدند.
فداکارانه  و  سرسختانه  تلاش  با  افزود:  ادامه  در  پوررضا  مهندس 
آتش نشانان شجاع شرکتهای نفتی  و دیگر آتش نشانان سراسر استان 
مهار  بامداد روز 19تیر 95  ضمن  از ساعاتی دشوار خوشبختانه  پس 
سوزی  آتش  دامنه  افزایش  از  حریق  اطفای  عملیات  پایان  و  آتش 

جلوگیری به عمل آمد .
وی  ضمن تقدیر  از حضور به موقع تیم اعزامی شرکت پالایش گاز 
بید بلند به محل حادثه، شناسایی خطرات و اتخاذ تدابیر پیشگیرانه را دو 
عامل مهم  درکاهش حوادث  دانست و اظهار داشت: تمام برنامه ریزیها 

باید بر همین مبنا صورت پذیرد.
مهندس پوررضا  در پایان سخنان گفت: این شرکت با استقرار و پایش 
بهداشت،ایمنی و  با  سیستمهای مدیریت کیفیت و سیستمهای مرتبط 
محیط زیست )توسعه نظامHSE-MS( همواره سعی در بهبود عملکرد 

خود داشته است.  

بوشهر
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر :

مشارکت بخش خصوصی در اجرای 
شبکه های آبرسانی در استان بوشهر 

کمرنگ است
سرویس شهرستان / مرتضی پیامی:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
طرح های  اجرای  در  خصوصی  بخش  مشارکت  بوشهرگفت:  استان 
کن  شیرین  آب  تاسیسات  چراکه  برنامه هاست  اولویت  در  آبرسانی 
با مشارکت بخش خصوصی انجام می شود که پس از بهره برداری آب 
تولیدی به صورت تضمینی از سرمایه گذار خریداری شده و در اختیار 

مشترکان آب قرار می گیرد.
کیقباد یاکیده در جلسه کارکنان اداره آب وفاضلاب دیراظهار داشت: 
باتوجه به بالا بودن هزینه ها، دیگر هیچ پروژه جدیدی در زمینه آب 
در این استان تعریف نمی شود و سیاست ها باید به سوی سرمایه گذاری 
خصوصی باشد که با وجود برگزاری مناقصه تاکنون استقبال چندانی 

نشده است.
دستگاههای  نصب  و  خرید  بالای  هزینه  دلیل  به  افزود:  وی 
آب شیرین کن و مسائل زیست محیطی آن دولت دیگر زیربار احداث 

آب شیرین کن نمی رود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر گفت: یکی از مشکلات 
مهم تامین آب در استان بوشهر هدر رفت ۳۸ درصدی است که برای 

بازسازی شبکه آبرسانی برنامه لازم تدوین شده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر یادآورشد: با پیگیریهای 
زیاد آب شیرین کن در شهر کنگان فعال شده و در شهر بوشهر نیز در 
آینده فعال خواهد شد؛ همچنین در سیراف و نیروگاه اتمی بوشهر نیز 

چنین طرحی اجرا می شود.

دیر  متر مکعبی آب شهر  پروژه مخزن 10 هزار  با  رابطه  در  یاکیده 
براساس  که  شده  هزینه  خوبی  اعتبار  پروژه  این  اجرای  در  افزود: 

برنامه ریزی انجام شده امسال به نتیجه خواهد رسید. 
وجود  اظهارداشت:  بوشهر  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
استان طلب می کند که مردم در  این  بودن  پر رطوبت  اقلیم گرم و 

مصرف صحیح آب آموزش ببینند.
وی یادآورشد: اکنون هدر رفت آب در استان بوشهر به جز شهرهای 

دالکی و بخش ارم به 20 درصد نمی رسد.
و  اداره آب  جدید  سرپرست  عنوان  به  رخشنده  آیین حسین  این  در 

فاضلاب دیر معرفی و از خدمات شهرام رییسی قدردانی شد.

هرمزگان
پیشرفت بیش از 95 درصدی سامانه 
پایش گازهای خروجی شرکت پالایش 

نفت بندرعباس
رئیس ایمنی، بهداشت و محیط زیست شرکت پالایش نفت بندرعباس 
گفت: نصب سامانه آنلاین پایش گازهای خروجی دودکش های این 

شرکت 95/5 درصد پیشرفت دارد.

خاور   ، بندرعباس  نفت  پالایش  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به   
سنگری اظهار داشت: سامانه آنلاین پایش گازهای خروجی بر روی 

پنج دودکش پالایشگاه بندرعباس در حال نصب و راه اندازی است.
وی افزود: این طرح با هدف پایش مستمر ، کنترل و کاهش آلاینده 
های زیست محیطی و حفظ آن در محدوده مجاز در حال آماده سازی 

است.
سامانه  این  نصب  در  بندرعباس  پالایشگاه  اینکه  به  اشاره  با  سنگری 
جزء پالایشگاه های پیشرو کشور است، تصریح کرد: تجهیزات پایش 
آلاینده های زیست محیطی که در این پالایشگاه در حال نصب است 
در مقایسه با دستگاه های اندازه گیری آلودگی از دقت و حساسیت 
بالاتری برخوردار بوده و پارامترهایی مانند گازها، ذرات خروجی و 

دما را به طور آنلاین پایش می کند.
رئیس ایمنی بهداشت و محیط زیست شرکت پالایش نفت بندرعباس 
زیست  های  طرح  اجرای  و  مراقبت  با  اکنون  هم  کرد:  خاطرنشان 
محیطی میزان انتشار آلاینده ها در پالایشگاه نفت بندرعباس کمتر از 

حد استاندارد است.

کهگیلویه وبویر احمد 
جذب سرمایه گذاری و رفع موانع 
تولید، از اهداف بخش صنعت است

و  کوچک  صنایع  سازمان  اقتصادی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون   
شهرکهای صنعتی ایران در بازدید از شهرک صنعتی سقاوه گفت:جذب 

سرمایه گذاری و رفع موانع تولید از اهداف بخش صنعت است .

 به گزارش روابط عمومی شرکت شهرکهای صنعتی ،فرشاد مقیمی که 
به منظور رفع موانع سد راه طرح تولید مجتمع فولاد دنا آسیا از شهرک 
صنعتی سقاوه بازدید می کرد، رفع موانع سد راه استقرار سرمایه گذار 
در شهرک صنعتی سقاوه و اجرای تکالیف محوله به وزارت صنعت، 
معدن و تجارت را به عنوان اولویت کار در این شهرک صنعتی مورد 

تاکید قرار داد.
وی به ظرفیت های شهرک صنعتی سقاوه برای جذب سرمایه گذاری 
و تولید اشاره کرد و گفت: اقدام های اولیه تحویل اراضی مورد نیاز 
طرح تولید مجتمع فولاد دنا آسیا در شهرک صنعتی سقاوه انجام شد. 

دراین  وبویراحمد  کهگیلویه  صنعتی  شهرکهای  شرکت  مدیرعامل 
بازدید مساحت شهرک صنعتی سقاوه را ۸00هکتاراعلام کرد .

آسیا  دنا  فولاد  مجتمع  به  زمین  150هکتار  واگذاری  از  بنام  سهراب 
خبر داد و افزود: شروع عملیات اجرایی این طرح به رونق اقتصادی و 

اشتغال این منطقه کمک خواهد کرد. 
،معدن وتجارت کهگیلویه وبویراحمد  به گفته رئیس سازمان صنعت 
در سفر هیات دولت به این استان عملیات اجرایی طرح مجتمع فولاد 

آغاز می شود.
داریـوش دیودیـده افزود: طـرح مجتمع فولاد با اشـتغالزایی مسـتقیم 
یـک هـزار نفـر یکـی از طرحهـای ملی اسـت کـه مـی تواند یک 
محـرک خوب بـرای توسـعه اقتصادی و رشـد صـادرات غیـر نفتی 

این اسـتان باشـد.

مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب استان بوشهر :

مشارکت بخش خصوصی دراجرای شبکه های آبرسانی در استان 
بوشهر کمرنگ است

سرویس شهرستان / مرتضی پیامی:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهرگفت: مشارکت بخش خصوصی در اجرای طرح های 
آبرسانی در اولویت برنامه هاست چراکه تاسیسات آب شیرین کن با مشارکت بخش خصوصی انجام می شود که پس از بهره برداری آب 

تولیدی به صورت تضمینی از سرمایه گذار خریداری شده  و در اختیار مشترکان آب قرار می گیرد.
کیقباد یاکیده در جلسه کارکنان اداره ...                                                                            ادامه خبر در پایین صفحه


